

# 8天6晚魅力山东之游 (纯玩团-全程不进购物站)

## 青岛 / 曲阜 / 烟台 / 蓬莱 / 张裕 / 葡萄酒博物馆

全程当地 4+5 星酒店

风味餐: 饺子宴, 农家风味, 孔府宴, 八仙风味, 烟台风味, 包子风味等



### 第一天: 吉隆坡-天津 (无餐)

吉隆坡机场集合搭乘豪华班机赴天津, 抵达后入住酒店。

### 第二天: 天津/济南 1.5H/泰安 (早午晚餐)

早餐后, 搭乘高铁天津南/济南西赴泉城济南, 午餐后, 游览【大明湖】, 集水域风光、园林景观、古建筑为一体, 被誉为“中国第一泉水湖”, 【黑虎泉】济南泉水中是最有气势的, 它是一处天然洞穴, 水深3米。夜色中远远听更像是虎吼, 该泉也因此而得名, 然后漫步最热闹的老街【芙蓉老街】, 拥有无数的小商小贩, 在路两边各据一摊或一店, 神州各地、欧美日韩色小吃琳琅满目。后乘车赴泰安, 晚餐后入住酒店。

### 第三天: 泰安/曲阜/泰安 (早午晚餐)

早餐后, 泰山岱庙, 远眺五岳独尊-泰山, 王母池, 午餐后, 乘车前往“东方圣城”孔子的故乡, 曲阜, 观孔子的嫡系后代生活居住的官宅衙门府【孔府】, 参观衙门大堂, 内宅, 后花园等景观, 之后返回泰安入住酒店。

### 第四天: 泰安/青岛 4.5H (早午晚餐)

早餐后, 乘车赴青岛, 游览【栈桥】, 是一条440米长的海上长廊, 从陆地延伸入海中, 至今也有百年历史, 青岛标志性建筑之一, 后继续游览【五四广场】, 因青岛为中国近代史上伟大的五四运动导火索而得名, 意在弘扬五四爱国精神激励人们奋发图强, 迎接新世纪的到来。

(八大关), 环境清幽, 各街道栽植着不同的花木, 春季有碧桃盛开、夏季有紫薇盛放, 而秋季则可见银杏红枫夹道, 是摄影胜地, 常能遇到拍摄婚纱外景的新人。然后游览青岛奥林匹克主题公园【奥林匹克公园】, 和【小鱼山】, 眺望青岛最具代表性的“红瓦绿树, 碧海蓝天”景色后入住酒店。

### 第五天: 青岛/蓬莱/烟台 3.5H (早午晚餐)

早餐后赴人间仙境-蓬莱, 游览【八仙渡海口风景区】, 以八仙传说为主题, 参观遇仙桥、望瀛楼, 八仙祠、拜仙台等景区后赴烟台, 晚餐后入住酒店。

### 第六天: 烟台 3H/潍坊 (早午晚餐)

早餐后, 游览【张裕葡萄酒博物馆】(包含品酒+赠送迷你金奖白兰地), 探索张裕的传奇历史, 博览中外葡萄酒文化, 探寻亚洲古老的地下大酒窖等后赴潍坊, 游览【杨家埠民俗大观园】, 集中展示了潍坊的姊妹艺术—风筝和年画。杨家埠是中国三大民间年画产地之一。杨家埠民间艺术大观园通过木版年画的传统制作过程, 介绍木版年画的内容、特点和形式。晚餐后入住酒店。

### 第七天: 潍坊 1H/淄博/1H 济南/天津 (早午晚餐)

早餐后, 赴齐国古都—淄博, 被中国古建筑保护委员会的专家誉为“中国活着的古商业建筑博物馆群”—【周村古商城】呈现给您百余家明清老字号, 状元府, 后车赴济南, 搭乘高铁济南西/天津南赴天津, 晚餐后搭乘客机返回温馨的家。

### 第八天: 抵达吉隆坡机场

### 团费不含自费项目(报名前必需同意参加)

青岛总督府, 康有为故居, 烟台山, 台东夜市=人民币 400/人

### 我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 中国签证, 全程导游/司机小费, 机场来回接送(只限芙蓉区与各分行上车), 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票

不含: 旅游保险

\*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989

## 8 DAYS 6 NIGHTS SHANDONG AMAZING TOUR **NO SHOPPING STOP**

### QingDao/QuFu/YanTai/Penglai/Chang Yu Wine Culture Museum

Flavor Meal: Dumpling Feast, Confucius Feast, Eight Gods Feast, Yan Tai Feast, Steamed buns feast		Hotel Local 4 + 5 Star
<p><b>Day 1 : Kuala Lumpur-Tianjin (No Meal)</b> Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Tianjin. Upon arrival proceed to hotel for check in and rest for the day.</p> <p><b>Day 2 : Tianjin/Jinan 1.5H/Taian (BLD)</b> After breakfast, embarked speed train Tianjin/Jinan line to Quanchen Jinan, having lunch and then proceed visit <b>Da Ming Lake</b>, which located in the centre of Jinan city, it's a natural lake formed from many springs. Characteristically unique is its constant water level, unaffected by heavy rains or drought. Next proceed to <b>Black Tiger Spring (a.k.a Heihu Spring)</b>, originated from a naturally-formed cave, where lies a giant stone covered by moss. Looking from outside, it is dark and black and the water gushes from the spring and strikes upon the stone together with the sound of the wind blowing inside, make it sounded a like a tiger's roar, hence be named. Right after that stroll along the bustling <b>Fu Rong Street</b>, which allocated lot of stalls selling local snacks, titbits and souvenirs. We will proceed to Taian and check in to hotel right after dinner.</p> <p><b>Day 3 : Taian/QuFu/Taian (BLD)</b> After breakfast, visit <b>Taishan Temple</b>, overlooking the <b>Five Sacred Mountains - Taishan, Wangmuchi</b>. Right after lunch we proceed to visit the hometown of Confucius- <b>Qufu</b>, the official residence of the descendants of the Confucius, <b>Confucius Family Mansion</b> which including its lobby, inner house, back gardens and other landscapes, then return to Taian for overnight.</p> <p><b>Day 4 : Taian/Qingdao (BLD)</b> After breakfast, en-route to Qingdao, we will visit <b>Zhan Qiao Pier</b>, the landmark of Qingdao with its 440 metres long strip stretches into the sea and was the first wharf at Qingdao, along with <b>May Fourth Square</b>, named in the memory of the May 4th Movement. Next visit <b>Ba Da Guan scenic area</b>, is renowned as a building group of distinctive exotic architectural styles with fantastic mixture of garden scenery and beautiful courtyards. <b>Olympic Park</b>, an Olympic themed park, and</p>	<p><b>Xiao Yu Hill</b>, the most highest spot - the Lanchao Pavilion, you can take the scenery of the Qingdao Bay and the Huiquan Bay at a glance. Right after that, Check in to hotel.</p> <p><b>Day 5 : Qingdao/Penglai/YanTai 3.5H (BLD)</b> After breakfast, visit the paradise on earth - <b>Eight Immortals Crossing The Sea</b> scenic area including <b>Yu Xian Bridge, Wang Fu Tower, Eight Gods Temple, Bai Xian Pavilion</b>. This scenic area was based on the legends surround the Eight Immortals tales. Then later on proceed to Yan Tai, we will check in to hotel right after dinner.</p> <p><b>Day 6 : Yan Tai 3H/ Wei Fang (BLD)</b> After breakfast, visit <b>Changyu Wine Culture Museum</b> (with wine tasting + free mini gold-awarded brandy), consists of a hundred year old underground cellar in addition to exhibition halls that vividly highlight Changyu's glorious history. Next proceed to Wei Fang, visit <b>Yangjiabu Folk Grand Viewing Garden</b>, which focusing on WeiFang local art crafts - kites and New Year woodcuts paintings. we will check in to hotel right after dinner.</p> <p><b>Day 7 : Wei Fang 1H/ZiBo/ Jinan 1H/Tianjin (BLD)</b> After breakfast, visit the ancient capital of Qi--Zibo, with its unique, most preserved and was praised by the experts of the China Ancient Building Protection Committee as "China's living ancient commercial architecture museum group" - <b>[Zhoucun Ancient Commercial City]</b>, with more than 100 Mings and Qing Dynasties shoplots and one of its prominent Scholar Mansion, next return back to Jinan, take the high-speed train Jinan West / Tianjin South line to Tianjin, enjoy the dinner before depart to the airport for the return flight.</p> <p><b>Day 8 : Arrival Kuala Lumpur with Sweet Memories</b></p>	



#### Compulsory tours (Customer Must Agree To Join Before Register):

Qingdao Governor's Office, Kang Youwei's former residence, Yantai Mountain, Taitung Night Market = RMB 400/ pax

#### Our package:

Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Visas,  
Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Meals, Entrance Fee,

**Exclude: Travel Insurance**

**\*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice\***

#### Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,  
Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

#### Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,  
43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

#### Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,  
Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

#### Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,  
41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989